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Protokół Nr XVIII/20 

z XVIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 17 marca 2020 r. w godzinach od 12.00 do 12.54 

 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn.1 

 XVIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. Na wstępie powitała na sesji Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, Skarbnik Gminy 

– P.Paulinę Durak, radcę prawnego – P.Mirosławę Nowakowską, inspektor ds. obsługi 

organów gminy – P.Wiesławę Kujawa, inspektora ds. informatycznych – P.Piotra 

Mnichowskiego, sołtysów wsi jak również mieszkańców,  którzy oglądają na żywo transmisję 

sesji. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana a klauzula 

informacyjna znajduje się na drzwiach do sali sesyjnej. 

Z uwagi na zagrożenie i rozprzestrzenianie się koronawirusa oraz w trosce o bezpieczeństwo 

mieszkańców dzisiejsza sesja odbywa się bez publiczności, o czym mieszkańcy zostali 

powiadomieni w komunikacie znajdującym się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

(Lista obecności gości stanowi  Załączniki Nr 1 do protokołu). 

Adn. 2 

 Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych o potwierdzenie w sposób 

elektroniczny swojej obecności. 

(Wykaz elektronicznego potwierdzenia obecności radnych stanowi Załącznik Nr 2 do 

protokołu). 

Na 15 radnych, na sesji obecnych jest 13 co stanowi quorum, a zatem Rada jest prawomocna 

do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni to: radny Roman Kulczyński i radny Marian Witucki. 

(Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi  Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 3 

 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że Porządek obrad sesji wraz z zaproszeniem 

został dostarczony radnym w ustawowym terminie, po czym zapytała czy ktoś wnosi zmiany 

do w/w porządku obrad ? 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn wnioskował o rozszerzenie porządku obrad o  następujące 

projekty uchwał: 

1) wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Mieścisko w 2020 roku; 

2) wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok; 
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3) wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębów ewidencyjnych Zbietka i Podlesie 

Kościelne; 

4) wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębu ewidencyjnego Mieścisko i 

utworzenia nowego obrębu ewidencyjnego Wiela; 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania kolejno 

zgłoszonych przez Wójta Gminy wniosków formalnych: 

- wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Mieścisko w 2020 roku został w głosowaniu przyjęty jednogłośnie przy 13 

głosach „za”. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został rozszerzony o w/w projekt 

uchwały, który będzie procedowany w punkcie 9. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

- wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok został w głosowaniu przyjęty jednogłośnie przy 13 

głosach „za”. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został rozszerzony o w/w projekt 

uchwały, który będzie procedowany w punkcie 10. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu). 

- wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębów ewidencyjnych Zbietka i Podlesie 

Kościelne został w głosowaniu przyjęty jednogłośnie przy 13 głosach „za”. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został rozszerzony o w/w projekt 

uchwały, który będzie procedowany w punkcie 11. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu). 

- wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębu ewidencyjnego Mieścisko i utworzenia 

nowego obrębu ewidencyjnego Wiela został w głosowaniu przyjęty jednogłośnie przy 13 

głosach „za”. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został rozszerzony o w/w projekt 

uchwały, który będzie procedowany w punkcie 12. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu). 

W związku z brakiem innych zmian Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad XVIII sesji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie Porządku obrad XVIII sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia zmian. 

4. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

5. Zapytania sołtysów. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdania Przewodniczących Komisji z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 



3 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieścisko w 2020 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębów 

ewidencyjnych Zbietka i Podlesie Kościelne. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębu 

ewidencyjnego Mieścisko i utworzenia nowego obrębu ewidencyjnego Wiela. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie. 

 

 

Adn. 4 

 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do 

wglądu w biurze Rady Gminy i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń. W związku z powyższym 

zgłosiła wniosek o jego przyjęcie bez odczytywania poddając pod głosowanie. 

Na 13 radnych obecnych na sesji, Rada jednogłośnie zdecydowała o przyjęciu protokołu z 

ostatniej sesji bez odczytywania. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Adn. 5 – Zapytania sołtysów 

 

W związku z faktem odbywania sesji bez udziału sołtysów w/w punkt nie był realizowany. 

Adn. 6 – Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie Wójta Gminy stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu). 

Do przedstawionego sprawozdania radni nie zgłosili zapytań. 

 

Adn. 7 – Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy stałych Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 

- radny Ryszard Rodzewicz – Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 kontrole i 1 wspólne posiedzenie Komisji w dniu 16 marca 

br. w celu zaopiniowania materiałów na dzisiejszą sesję; 

- 5 marca br. - tematem kontroli była: 

1) Kontrola realizacji wydatków z funduszu sołeckiego za 2019 rok. 

2) Kontrola przekazanego mienia gminnego jednostkom pomocniczym w gminie oraz 

uzyskiwane dochody i ponoszone wydatki. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli wraz z 

wnioskami 
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- 13 marca br. – tematem kontroli było: Sprawdzenie naruszenia przez radnego Tomasza 

Karasiewicza ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z prowadzeniem działalności 

gospodarczej z wykorzystaniem mienia stanowiącego własność Gminy Mieścisko;  

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – radny Ryszard Rodzewicz odczytał protokół z 

przeprowadzonej kontroli wraz z wnioskami. 

 

- radny Tomasz Karasiewicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu poinformował, że Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 10 marca br. – którego tematem było: 

1) Zapoznanie komisji z informacją na temat realizacji inwestycji prowadzonych na terenie 

gminy Mieścisko w 2020 roku, w tym zaawansowanie rzeczowe i finansowe prowadzonych 

inwestycji. 

2) Zapoznanie z realizowanymi inwestycjami w terenie. 

Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie i wnioski z odbytego posiedzenia. 

- 16 marca br. – odbyło się wspólne posiedzenie Komisji w celu zaopiniowania materiałów na 

dzisiejszą sesję; 

 

- radna Kamila Chelwing – Przewodnicząca Komisji oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu poinformowała, że Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

- 2 marca br. – którego tematem było: Zapoznanie Komisji i omówienie planów inwestycyjnych 

i remontowych w Szkole podstawowej im.Stefana Czarnieckiego w Mieścisku. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła wnioski z odbytego posiedzenia. 

- 16 marca br. – odbyło się wspólne posiedzenie Komisji w celu zaopiniowania materiałów na 

dzisiejszą sesję; 

 

- radny Marek Piwowarski – Z-ca Przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji poinformował, że Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie w dniu 16 

marca br., którego tematem było zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję; 

 

Do przedstawionych sprawozdań radni nie zgłosili zapytań. 

 

Adn. 8 – Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały odczytał Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Cyt. ”Szanowni Państwo w świetle powyższego uważam podjęcie uchwały za właściwe i 

stosowne dlatego proszę o jej podjęcie”. 

- Przewodnicząca Rady – cyt.” wysłuchaliśmy przed chwilą opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej 

tej sprawy. Czy chcą jeszcze raz Państwo usłyszeć ? Myślę, że nie. To teraz proszę o zabranie 

głosu przez radnego P.Tomasza Karasiewicza”. 

- radny Karasiewicz – cyt. ”Myślę, że w tej sprawie wszystko wczoraj zostało powiedziane tak, 

że nie potrzeba tu roztrząsać tego wszystkiego ponownie. Niniejszym uważam jednak, że Pan 

Wójt wiedział o sprawie dużo wcześniej, bo byłem u Pana Wójta w 2019 roku na początku. 

Chciałem jeszcze dodać: uważam, że Pan Wójt nie powinien przed posiedzeniem Komisji 
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Rewizyjnej ani stałych Komisji Rady Gminy dzwonić do niektórych radnych w tej sprawie, a 

takie informacje od radnych otrzymałem. Dziękuję”. 

- Wójt – cyt. ”jeszcze tutaj potwierdzę słowa Pana radnego. Oczywiście z częścią Państwa 

rozmawiałem. Uważam za dość naturalną rzecz, że Wójt kontaktuje się z radnymi w istotnych 

sprawach dla gminy i nie ma w tym nic dziwnego. Bardziej dziwne jest to, że niektórzy radni 

unikają kontaktu z Wójtem, ale pozostawiam to decyzji Państwa radnych. Potwierdzam też, że 

my spotkaliśmy się 12 marca 2019 r. i rozmawialiśmy na  temat zakupu nieruchomości przez 

Pana radnego ale oczywiście wówczas Pan radny nie wspomniał o tym, że użytkuje 

bezumownie tę nieruchomość”. 

- Przewodnicząca Rady – zwróciła się z pytaniem: cyt. „Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos ? 

Nie widzę. Ja tylko powiem, że w dniu wczorajszym na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Gminy wszystkie Komisje wyraziły pozytywną opinię do projektu uchwały. W takim razie 

bardzo proszę: przystępujemy do głosowania uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu 

radnego”. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w głosowaniu wzięło udział 12 radnych (radny 

Tomasz Karasiewicz nie brał udziału w głosowaniu) z czego: 9 radnych głosowało „za”, 2 

radnych „wstrzymało się od głosu”, 1 radna głosowała  „przeciw”. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 10 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego stanowi Załącznik Nr 11 do 

protokołu). 

 

Adn.9 - Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieścisko w 2020 roku 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

W/w Program w szczególności ma na celu zapewnienie opieki zwierzętom bezdomnym, 

zmniejszenie populacji porzuconych zwierząt, zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom, a 

także edukację w zakresie humanitarnego traktowania zwierząt. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 13 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mieścisko w 2020 roku stanowi Załącznik N 13 do 

protokołu). 

 

Adn. 10 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. 

W wyniku wprowadzonych zmian  zwiększa się dochody i wydatki budżetu Gminy na rok 2020 

o kwotę 434.402,00 zł i tak: 

Dochody zwiększa się o kwotę: 

- 365.333,00 zł  z tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych; 

-  65.000,00 zł z tytułu planowanej do otrzymania dotacji w ramach zwrotu za fundusz sołecki  

za rok 2019; 

-  13.069,00 zł z tytułu zwrotu z tytułu rozliczenia dotacji za rok 2019; 

Ponadto zmniejsza się dochody o kwotę 10.000,00 zł. 
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Zwiększa się wydatki: 

- o kwotę 23.000,00 zł – z tytułu wkładu finansowego własnego na realizację projektu 

„Rewitalizacja stawu w Sarbii” w ramach konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś”; 

- o kwotę 2.401,00 zł – jako wkład finansowy własny na realizację projektu „Zagospodarowanie 

terenu przy świetlicy wiejskiej w Podlesiu Wysokim” w ramach konkursu „Pięknieje 

Wielkopolska Wieś”; 

- o kwotę 6.001,00 zł – jako wkład finansowy własny na realizację projektu „Sucha plaża 

Mexikana” w ramach konkursu „Pięknieje Wielkopolska Wieś”; 

- o kwotę 510.000,00 zł – z przeznaczeniem na inwestycję „Budowa budynku sanitarno-

szatniowego w Mieścisku w ramach Programu „Szatnia na Medal”; 

- o kwotę 108.000,00 zł – zmniejsza się wydatki na dowozy; 

Ponadto dokonuje się przesunięcia wydatków zaplanowanych w Rozdziale 80101 §6050 na 

inwestycję „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Mieścisku” z planu 

finansowego Szkoły Podstawowej w Mieścisku do planu finansowego Urzędu Gminy 

Mieścisko. 

- Przewodnicząca Rady – przypomniała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 

wczorajszym wszystkie Komisje wyraziły się pozytywnie o projekcie tej uchwały. 

Cyt. ”ja może tylko nadmienię, że może było troszeczkę mało czasu co do przeanalizowania 

wydatkowania zabezpieczenia kwoty na inwestycję „Szatnia na medal”. Jeden dzień to trochę 

mało”. 

W związku z brakiem pytań do projektu uchwały Przewodnicząca Rady przystąpiła do jej 

przegłosowania. 

Na 13 radnych: 12 głosowało „za” i 1 radny „przeciw”. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 14 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok stanowi  Załącznik Nr 15 

do protokołu). 

 

Adn.11 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębów 

ewidencyjnych Zbietka i Podlesie Kościelne 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Cyt: „Jedną ze starych spraw o charakterze wręcz historycznym jaką w Urzędzie 

postanowiliśmy uregulować są granice obrębów geodezyjnych a takimi są min. obręby Zbietka 

i Podlesie Kościelne. Granice tych obrębów były kształtowane bardzo dawno i trudno 

stwierdzić kto tego podziału dokonywał i na pewno były to inne uwarunkowania społeczne i 

historyczne. Z przebiegu w/w granic mamy taką dość dziwną sytuację ponieważ fragment 

obrębu Podlesie Kościelne rozdziela obręby Mieścisko i Zbietka i w przypadku gdyby 

nieruchomości na tym fragmencie zostały zabudowane należałoby nadać numer ewidencyjny 

tym nieruchomościom jako Podlesie Kościelne ze starym numerem nieruchomości. Byłoby to 

przy drodze wojewódzkiej między dawną Rudą Koźlanką a Zbietką i nagle pojawiłoby się 

Podlesie Kościelne”. 

Wójt Gminy stoi na stanowisku, że ten obręb geodezyjny należałoby przesunąć żeby te 

nieruchomości włączyć do obrębu Zbietka tak jak to jest w powszechnym odczuciu. W związku 

z powyższym Wójt Gminy taką propozycję złożył Panu Staroście ponieważ on zobowiązany jest 



7 
 

do przeprowadzenia takiego postępowania. Starosta zwrócił się do Rady z pismem o wydanie 

w tej sprawie opinii, czego wynikiem jest podjęcie uchwały. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu 

uchwały. 

Na 13 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębów ewidencyjnych 

Zbietka i Podlesie Kościelne stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Adn. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębu 

ewidencyjnego Mieścisko i utworzenia nowego obrębu ewidencyjnego Wiela 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Cyt.”Podstawa działania Urzędu Gminy jest taka sama. Natomiast uzasadnienie jest inne. 

Obręb ewidencyjny Mieścisko był w zasadzie drugim największym obrębem w powiecie 

wągrowieckim, natomiast nie ma w ogóle obrębu ewidencyjnego Wiela. Z obecnie 

obowiązujących przepisów wynika, że sołectwo powinno pokrywać obszary obrębu 

ewidencyjnego czyli w tym momencie należałoby uznać, że albo miejscowość Wiela nie 

powinna stanowić odrębnego sołectwa albo powinien taki obręb zostać wydzielony żeby 

mogło dalej to sołectwo być. Na zebraniu wiejskim nigdy ani ani ze strony mieszkańców Wieli 

nie było takich głosów żeby włączyć je do Mieściska. W celu zachowania sołectwa i f.sołeckiego 

i dalszego rozwoju tej wsi należy dokonać takiej zmiany i wydzielić obręb geodezyjny Wiela. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu 

uchwały. 

Na 13 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic obrębu ewidencyjnego 

Mieścisko i utworzenia nowego obrębu ewidencyjnego Wiela stanowi Załącznik Nr 19 do 

protokołu). 

 

Adn.13 -  Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych czy ktoś chciałby złożyć interpelację ? 

Żaden z radnych nie złożył interpelacji. 

Następnie poinformowała, że od ostatniej sesji nie wpłynęła pod jej adresem żadna 

interpelacja ani zapytanie. 

 

Adn.14 -  Wolne głosy i wnioski 

- radny Rodzewicz: 

1) zgłosił, że doszły do niego głosy mieszkańców a nawet prośba o zmianę zasad ruchu na 

ul.Kościuszki, Pokoju i Polnej gdyż chodzi o parkowanie. Tam często następuje parkowanie po 

dwóch stronach. Nieraz zdarza się problem przejazdu samochodów osobowych, już nie mówić 

o samochodach większych. Chodzi o dojazdy do pól np. ciągnik z przyczepą. Jest prośba żeby 

niektórzy parkowali na swoich posesjach a nie parkowali po obydwóch stronach bo jest 

problem z przejazdem; 

2) prośba o wprowadzenie zakazu zatrzymywania się, parkowania na Placu Powstańców Wlkp. 

Nr 2  przy sklepie ponieważ są takie sytuacje: cyt: „przejeżdżają przez drogę 190 tiry czy inne 
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większe samochody czasami zatrzymują się żeby kupić tam w sklepie i wtedy jest zablokowany 

przejazd. Jak ktoś tam postawi samochód to nawet ci co w danej chwili parkują samochody 

osobowe nie mogą wyjechać i muszą czekać. Tam jest bardzo mały odcinek 30 m i uważam, że 

tam nie ma sensu parkowania. Nie zawsze ale w niektórych sytuacjach powoduje to 

komplikacje”. 

- radny Robert Kozłowski -  w sprawie remontowanego odcinka drogi powiatowej Zabiczyn-

Rąbczyn. ”Tam od miesiąca nie pojawiła się żadna maszyna. Czy firma zrezygnowała ? 

Wahadłówka jest postawiona i nic więcej”. 

Na zgłoszone zapytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn (BIP-transmisja 

g.12.47) 

- „w sprawie organizacji ruchu na ul.Kościuszki były wprowadzane zmiany co do tonażu. 

Prosiliśmy Policję żeby zwiększyła częstotliwość swoich odwiedzin. Niezależnie od tego każdy 

powinien wiedzieć w oparciu o istniejące prawo w jakich odległościach od skrzyżowania, 

przejść dla pieszych, od wjazdów i wyjazdów z nieruchomości powinien parkować. Jeżeli 

mieszkańcy nie będą się stosować to swoim sąsiadom będą robić problem. W tej sytuacji mogę 

zaapelować i taką informację wystosujemy aby kto może parkował na własnych 

nieruchomościach, ale oczywiście możemy tego zakazać wystawiając całkowity zakaz 

zatrzymywania, ale nie wiem czy to jest najlepsze rozwiązanie”. 

- „w sprawie parkowania na odcinku koło budynku nr 2 na Placu Powst. Wlkp. po drugiej 

stronie rynku, to jest tam dość wąski przejazd. Możliwe, że zasadne byłoby żeby na tym 

odcinku samochody nie zatrzymywały się. Natomiast to jest zawsze kwestia czy kierowcy 

stosują się do tego przepisu czy nie. Każdy powinien przestrzegać przepisów ruchu drogowego. 

Problem na pewno rozważymy, zobaczymy czy jesteśmy w stanie szybko go rozwiązać”. 

- w sprawie drogi z Zabiczyna do Rąbczyna – Wójt wyjaśnił, że to jest na terenie naszej gminy. 

Na ostatnim posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa Rady Powiatu pytał P.Starostę i radnego 

powiatowego i uzyskał odpowiedź, że wykonawca cały czas jest w terminie tzn. nie ma żadnych 

ponagleń i teoretycznie ma czas żeby te prace mogły trwać i zakończyć. Zrozumiałe też jest 

poirytowanie mieszkańców, którzy tą drogą jeżdżą i widzą, że nic się nie dzieje. Pas ruchu 

został wyłączony, a ten który jest użytkowany ulega coraz większej degradacji. Tym bardziej, 

że tam jest duży ruch Tir-ów do Gorzelni do Rąbczyna. W zakresie tej drogi władny jest 

P.Starosta. 

 

Będąc przy głosie Wójt zaapelował do wszystkich zebranych, a także naszych rodzin, 

mieszkańców w całej gminie o zachowanie szczególnych środków ostrożności w związku z 

epidemią, czy pandemią którą mamy. Tutaj bardzo ważne jest żeby wszyscy zachowali zasady 

higieny, unikali niepotrzebnych kontaktów, nie udawali się w różne miejsca rozrywki. Działamy 

w takim awaryjnym trybie. Są zamknięte szkoły, przedszkola, ośrodki kultury, świetlice. Do 

Urzędu nie wpuszczamy mieszkańców, jeśli nie ma takiej potrzeby. Działamy tylko w trybie na 

dzwonek. Zarówno Urząd Gminy, Urząd Stanu Cywilnego jak i Ośrodek Pomocy Społecznej 

realizują co jest możliwe. Nie ma aktów wykonawczych co do tego, że możemy pewne sprawy 

administracyjne przesunąć. W tym zakresie na pewno będziemy stosować dużą wyrozumiałość 

i podjąłem takie decyzje, że tam gdzie mamy tryb KPA w miarę jeśli na to przepisy pozwalają 

żeby nie wymagać od mieszkańców przestrzegania terminów, tam gdzie nie jest to konieczne. 

Oczywiście są takie sprawy, których nie można załatwić później np. kwestie rejestracji narodzin 

czy zgonów. 
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Jednocześnie Wójt zaapelował o informacje do Urzędu Gminy, Ośrodka Pomocy Społecznej 

dot. osób samotnych, które nie mają rodziny i potrzebowałyby pomocy ze strony gminy. Taka 

solidarność międzyludzka jest w tym momencie wskazana. 

Urząd Gminy, Ośrodek Pomocy Społecznej pracują, ale nie przyjmujemy bezpośrednio 

interesantów. Prosimy wszystkich o wyrozumiałość. Staramy się jak najwięcej spraw załatwiać 

telefonicznie, przez Internet. Sprawy, które nie wymagają osobistej wizyty, czy mogą być 

załatwione później prosimy o przełożenie na termin późniejszy. Jeśli mamy zapobiegać 

rozprzestrzenianiu się wirusa to musimy tę działalność ograniczać. Ponadto Wójt 

poinformował, że w obecnej sytuacji trudno powiedzieć kiedy będzie następna sesja. W tej 

sprawie będzie zwracał się z pytaniem do Wojewody, zwłaszcza jak chodzi o uchwały, które 

mają pewien termin. 

Na zakończenie P.Wójt zaapelował o zachowanie spokoju i ostrożność. 

 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła XVIII sesję Rady Gminy Mieścisko. 

 

 

  Protokółowała:         Przewodniczyła sesji: 

 

 Inspektor ds. obsługi organów        Przewodnicząca Rady 

 Gminy 

  /Wiesława Kujawa/           /Kamila Mazurek/ 

 


